
Zgodnie z niepełnymi wynikami analiz bakteriologicznych PSSE w Nowym Targu oraz badaniami 
własnymi MZWiK, woda w wodociągu miejskim nie jest zanieczyszczona i jest zdatna do picia. 
Czekamy jeszcze na oficjalne stanowisko PSSE. 
 


